
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre vnútorné hodnotenie kvality na HTF 

14.11.2023 | 13.00 | miestnosť č. 111, HTF VŠMU 
 

 

Prítomní: Daniel Kovalčík, Mgr. art. Ľubica Orovnická, ArtD., Mgr. art. Ladislav Patkoló, ArtD. – 

predseda Komisie, Mgr. Adrian Rajter, Mgr. art. Juraj Tomka, ArtD., Mgr. art. Marián Zavarský, 

ArtD. 

Ospravedlnení: doc. Mgr. art. Jana Pastorková, ArtD. 

 

Priebeh zasadnutia: 

Predseda Komisie Mgr. art. Ladislav Patkoló, ArtD. otvoril zasadnutie a oboznámil členov 

Komisie o programe zasadnutia, ktorým bolo predstavenie a prerokovanie konceptu 

Hodnotiacej správy o kvalite vzdelávania na HTF (ďalej len HS) za rok 2022/23, prerokovanie 

obsahových náležitostí HS a diskusia o záveroch Komisie kvality, ktoré budú uvedené v HS.  

Následne predseda predstavil členom Komisie koncept HS. Svojou formou a štruktúrou 

nadväzuje koncept na predošlú HS, vypracovanú touto komisiou v pilotnom roku 

sebahodnotenia na HTF. HS sumarizuje priebeh akademického roka 2022/2023, východiskami 

pre jej tvorbu sú výstupy zo spätnej väzby študentov a výstupy zo sebahodnotiacich správ 

jednotlivých katedier. Údaje sú spracované v kontexte s výstupmi z minulého hodnoteného 

obdobia. HS vypracováva predseda Komisie kvality za pomoci administrátora kvality a členov 

Komisie kvality. 

Predseda Komisie následne vyzval prítomných členov Komisie na návrhy a diskusiu ohľadom 

záverov a odporúčaní, ktoré budú formulované v HS.  

- Predseda Komisie Mgr. art. Ladislav Patkoló, ArtD. navrhol: 

1. Vyzdvihnutie zvýšenej dôvery študentov HTF v zmysluplnosť zapojenia sa do 

spätnej väzby, ktorá sa v aktuálne realizovanej spätnej väzbe prejavila ich 

viac než dvojnásobnou účasťou v porovnaní s predchádzajúcim rokom. 

2. Vyzdvihnutie pozitívneho dopadu niektorých opatrení vyplývajúcich 

z odporúčaní v predošlej HS, ktoré sa štatisticky prejavili zlepšením väčšiny 

výsledkov v študentskom dotazníku v porovnaní s minulým rokom. 

3. Pomenovanie riešenie negatívnych trendov vyplývajúcich zo spätnej väzby 

a sebahodnotiacich správ katedier. V súvislosti s tým navrhuje predseda 

častejšie zasadanie Komisie ku konkrétnym problematickým témam, ktoré 

vyplynuli aj zo stretnutia akademickej obce na pôde Okrúhleho stola HTF aj 

s účasťou relevantných osôb (vedúcich katedier, garantov, atď.). Týmito 

témami sú Zabezpečenie jednotnej kvality štátnych skúšok a Filozofia 

doktorandského štúdia. 



- Mgr. art. Juraj Tomka, ArtD. navrhol: 

1. Zapracovať do záverov HS odporučenie na zriadenie študentských úložných 

priestorov na nástroje, keďže považuje za problematické, že si študenti 

v triedach často nástroje nechávajú neuzamknuté. Iné školy podľa neho 

podobné vybavenie študentom poskytujú. 

2. Zapracovanie odporučenia na zriadenie stravovacieho zariadenia. Tento 

návrh zaslala v elektronickej forme aj neprítomná členka komisie doc. 

Pastorková. Vychádzajúc z reálií na HTF, slabej ekonomickej rentability 

takéhoto zariadenia a skúseností so zariadeniami podobného charakteru 

fungujúcimi v priestoroch HTF v minulosti, považuje predseda Komisie 

takéto odporučenie za ťažko vykonateľné. 

- Mgr. art. Marián Zavarský, ArtD. navrhol na základe početných odpovedí študentov 

v dotazníku zapracovať do záverov HS odporučenie na zriadenie oddychových 

a komunitných priestorov pre študentov aj pedagógov. 

- Daniel Kovalčík navrhol na základe osobnej skúsenosti aj výstupov zo spätnej väzby 

študentov zapracovať do záverov HS výzvu na riešenie častých situácií nevhodného 

správania zo strany vrátnikov voči študentom a študentkám. 

- doc. Jana Pastorková, ArtD. navrhuje upozorniť na problematické pripojenie do 

online knižnice cez školskú sieť WiFi a taktiež na slabšiu prehľadnosť webu HTF. 

Predseda Komisie zapracuje návrhy členov Komisie do záverov HS. Členov komisie následne 

oboznámi s predfinálnou verziou HS v podobe elektronického dokumentu. V prípade súhlasu 

všetkých členov Komisie bude finálna verzia správy schválená per rollam. 

 

Po záverečnej diskusii predseda Komisie zasadnutie Komisie kvality ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Overil: 
Mgr. art. Jozef Remenár Mgr. art. Ladislav Patkoló, ArtD. 

Administrátor kvality na HTF predseda Komisie pre vnútorné hodnotenie 
kvality na HTF 

 

Ladislav Patkoló
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